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Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2004 . december 15 .

„Energia-áremelés" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka

János Gazdasági és Közlekedési Miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Világszerte drágul a földgáz és a villamos energia az olajárak emelkedésének

összefüggésében. Szakmai körökben teljes az egyetértés, hogy a hatósági gázárak emelése

elkerülhetetlen .

Tisztelt Miniszter úr!

l . Mikor és milyen ütemben kell számítanunk az energia áremelésére?

2. Mekkora földgáz áremelést kívánnak végrehajtani?

3 . Mekkorára becslik a villamos energia drágulását?

4. Mennyivel drágul a távkő?

Várom szíves válaszát!

Domokos László

Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

írásbeli kérdés


	page 1

